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“ L ’Assemblea de Delegats de 1 v Mutual acorda 
que el Consell publiqui els pressupostos generáis 
de la Mutual i un balanq especiñcat detallant tot el 
capítol de despeses per tal que els Delegats comp- 
tin amb suñcients elements de judici per a discu- 
tír-los i aprovar-los.”

. El Dr. Recasens retira aquesta proposició per 
a fer un prec a darrera hora.

Es llegeix una proposició de la Comarcal del 
Vendrell que d iu :

“ Que totes les baixes d’inválid deis socis de la 
Mutual Medica siguin notiñcades a la Secció Co
marcal respectiva, a fi de qué per aqüestes pugui 
ésser vigilada la conducta del company que cobri 
subsidi, evitant d’aquesta manera abusos.”

El Dr. Mestre Puig accepta en nom del Ccn- 
sell de la Mutual aquesta proposició.

El Dr. Casanovas en nom de la Secció Comar
cal de Tremp s’adhereix a la proposició, pero 
demana que TAdministratiu, de la Mutual tingui 
especial cura en Tadmissió de socis, puix s’está 
creant un ambient favorable a ia Previsió Médica 
Nacional. '

Intervé el Dr. Monné que diu que seria més 
llógic que fossin les Mancomunitats Comarcals 
que tinguessin la representado automática del 
Consell del Sindicat i de les seves Institucions.

El Dr. Mestrcs i Puig, eontestant al Dr. Casa- 
novas, explica la manera com el Consell de la Mu
tual fa els exámens de les sollicituds d’admissió 
fent-lo avinent que només és un xic indulgent en 
el que respecta al I Grup de la Secció d’Invalide- 
sa. Aprofita aquesta avinentesa per a pregar a 
tots els companys forans procurin informar en el

que puguin al Consell Administratiu, arribant 
a fer-ho confidencialment si és necessari.

El Dr. Casanovas, davant de les manifestacions 
del Dr. Mestre Puig, rectifica l’exposat per eli 
però fa avinent que eli ho ha fet impulsai pel seu 
amor a la Mutual i a la nostra Pàtria.

Finalment s’aprova per unanimitat la proposi
ció de la Secció Comarcal del Vendrell, fent-la 
extensiva a totes les Comarcals de Catalunya i 
Balears.

Es llégeix una proposició de la Secció Comar
cal d’Igualada que diu:

“ Oue l’Assemblea acordi : Que el resum men
sual fet al B u t l l e t ì  d e l  S i n d i c a t  respecte a les 
quotes pagades fins a la data es faci constar de- 
duint sempre les quantitats condonades i que per 
tant disminueixen en gran manera el promig 
mensual que ara consta.”

El Dr. Llambés la defensa.
Intervé el Dr. Mestre Puig que fa unes acla- 

racions al Dr. Lambés i diu que creu que no hi 
ha necessitat d’aprovar aquesta proposició.

El Dr. Llambés vistes les manifestacions del 
Dr. Mestre Puig retira la proposició de la Secció 
Comarcal d’Igualada.

No havent-hi cap altre assumpte a tractar es 
procedeix a elegir ais Srs. Delegats que hauran 
de signar l’acta d’aquesta Junta General, resul- 
tant nomenats els Drs. Hermenegild Puig i Sais 
Lluis Carreta i Zanuy i Josep Alsina i Bofill.

El President de la Mesa dona les gràcies a 
l’Assemblea per l’atenció prestada per la del.be- 
ració de tots els assumptes.

S’aixeca la sessió a les 12 hores i 30 minuts 
del dia 15 de juliol de 1934.


